文藻外語大學 校外旅遊出發前檢核表

Check List for Group Tour before Departure

注意：本表由檢查人填寫，不得請駕駛人自行填寫。

Note: The list must be filled in by person who conducts inspection. It is prohibited to ask the driver to fill in the form.
班級Class／社團Organization：



出發日期date of departure：




1. 遊覽車行車執照與本表附件資料是否相符？

Is the bus license consistent with the attached information?

· 相符，且已安裝GPS並介接至交通部指定平台。
Yes, and also connect the GPS system to the official platform.
· 不符，請將資料檢視行車執照及第三責任險保險證後，填寫下列資料：

No! Please check the bus license and the certificate of the Third Party Insurance, and then fill in the 
following data:

· 車號Bus No.：








· 出廠日期Date of manufacture：




，
· 車齡Age of the bus：
　年　　月(車齡需為五年內，超過五年者須請遊覽公司換車)

 

(must be under five years; otherwise, the bus company must provide another bus)

· 保險證號No. of certificate of insurance ：








· 保險期限insurance duration：








2. 駕駛人資料與本表附件資料是否相符？

Is the driver’s license consistent with the attached information?

· 相符Yes!

· 不符，請檢視駕駛員駕照後，填寫下列資料：

No! Please check the driver’s license and then fill in the following data:

· 姓　　名Name：








· 有效日期Date of validity：








· 駕照種類Type of driving license：







(須為職業聯結車或職業大客車Must be professional trailer or bus type)

3. 上車同學是否皆列名於保險名單中？

Are all students on the bus listed for insurance?

· 是，總共



人上車，另有


人將在途中上車。

Yes, __________ persons get on the bus; __________ person(s) will get on en route.

· 否。(未辦理保險者請勿上車) No. (Persons are not allowed to get on bus before buy the insurance)

4. 安全門指示是否明顯？是否未被座椅阻擋？

Is the emergency exit clearly marked? Is it not blocked by seat?

· 是Yes!

· 否No! (須請遊覽公司換車The bus company must provide another bus)

5. 車上是否有三支「玻璃擊破槌」？

Are there three glass breakers in the bus?

· 是Yes!

· 不是，須請遊覽公司補齊方得出發No! (The bus company must provide three of them before 
　　 departure)
6. 上層前方座椅前是否有欄杆或保護板？

Is there railing or protection bar in front of the seat on the upper layer of double-decked bus?

· 是Yes!

· 不是，須請遊覽公司換車或此座椅淨空不坐人No! (The bus company must provide another bus 
or no one is allowed to sit in this seat.)

7. 行李廂是否有座椅？

Are there seats in the luggage trunk?

· 不是No! 

· 是，須請遊覽公司換車或此座椅淨空不坐人Yes! (The bus company must provide another bus or 
no one is allowed to sit in this seat.)

8. 輪胎胎紋深度是否超過1.6公分？Is the depth of tread deeper than 1.6cm?

· 是Yes!

· 不是No! (須請遊覽公司換車The bus company must provide another bus.)

檢 查 人Checked by：







(簽名signature)

帶隊老師Advisor in charge of the tour：







(簽名signature)

※本表填寫完畢，請帶隊老師簽名後交由門口警衛留存後方得出發。
未繳回本表者，爾後課指組不受理該班／社團申請校外旅遊活動。

After completing the list, the advisor in charge of the tour must sign his/her name on the list and hand it to the security before departure. In case of failure to comply, no future group tour arranged by this class/club will be approved by the Extracurricular Activities Section. 
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